
Протокол
№ 2

Днес 22.11.2011 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана.

В работата на заседанието взеха участие 32 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните Общински съветници:

Г-н Станислав Станоев
В заседанието взеха участие и: 
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана
г-жа Силвия Василева – Началник сектор „Бюджет” при Община Монтана
г-жа Миленка Маркова – Началник отдел  “Счетоводство” при Община Монтана
Д-р Мирослав Миронов – Управител на „ОМЦ” ЕООД гр.Монтана
Кметски наместници в Община Монтана.
Заседанието беше открито и ръководено от инж. Иво Иванов – Председател на ОбС Монтана 

и г-н Диман Георгиев – Зам. председател на ОбС – Монтана 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Добър ден на всички. На миналата сесия г-н Рсен Белчев не положи 
клетва, на първата възможна сесия той прави това нещо и ще помоля Росен Иванов Белчев да положи 
клетва.

КЛЕТВЕНА ДЕКЛАРАЦИЯ

Заклевам се в името на Република България да спазвам конституцията и законите на 

страната и във всичките си действия да се ръководя от интересите на гражданите на Община 

Монтана и да работя за тяхното благоденствие.

ЗАКЛЕХ СЕ: /Росен Белчев/

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Честито! 

Колеги, всички Вие на имейлите, които сте подали имате Дневния ред. Виждате, че този 
Дневен ред е повечето с оперативни точки и точки свързани с конституирането на Общинския съвет, 
като структура. Ще Ви предложа на Вашето внимание две допълнителни точки. Едната е докладна 
записка от мен – Председателя на ОбС чл. 24 от ЗМСМА и чл. 9 от Правилника да изберем Заместник 
председатели на ОбС и предлагам като т.2 от Дневния ред и още една Докладна записка, тя също е 
техническа във връзка с пенсионирането на Светлин Николов нашия колега. Има законова 
разпоредба, в която се казва, че той поне за един ден не трябва да получава възнаграждение и затова е 
тази докладна. Тя изглежда малко странно, която предлагам на Вашето внимание да прекратим 
възнаграждението му и да възстановим възнаграждението му, за да му дадем възможност да си 
подаде документите за пенсия. Една част от колегите предложиха това да е след почивката тази 
докладна по определени причини, аз Ви предлагам да е като поредна точка в Дневния ред. 

Имате думата за разисквания по Дневния ред. Няма желаещи. Колеги, предложих Ви две 
допълнителни точки. Който е „за” включването им в Дневния ред, моля да гласува 

„За” – 31, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се   
Който е „за” така конструирания Дневен ред при който т.2 е избор на Заместник председатели 

и точка поредна е за възнаграждението на г-н Николов, моля да гласува
„За” – 31, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се следния 

ДНЕВЕН РЕД:
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1. Приемане на Правилник за организацията и дейността на Общински съвет Монтана, 
неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация.

2. 08-01-218/21.11.2011 г. Докладна записка от инж.Иво Иванов-Председател на Общински 
съвет Монтана, относно избор на Заместник председатели на Общински съвет Монтана.

3. 08-01-215/15.11.2011 г. Докладна записка от инж.Иво Иванов-Председател на Общински 
съвет Монтана, относно предложение за избор на състав и ръководство на ПК и МК по чл.8 от 
ЗУПГМЖСВ. 

4. 08-01-204/09.11.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно удължаване срока на договора за възлагане на управление на управителя на “ОМЦ” ЕООД, 
гр. Монтана.

5. 08-01-205/09.11.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно разсрочване на инвестиционен кредит от „Уни Кредит Булбанк” АД.

6. 08-01-206/09.11.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно одобряване командировки за ІІІ-то тримесечие на 2011 г. на Кмета на Община Монтана и 
Председателя на Общински съвет Монтана.

7. 08-01-211/11.11.2011 г. Докладна записка от инж.Иво Иванов-Председател на Общински 
съвет Монтана, относно отмяна на решение № 83/08.05.2008 г.

8. 08-01-212/14.11.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно закриване на кметства.

9. 08-01-214/15.11.2011 г. Докладна записка от инж.Иво Иванов-Председател на Общински 
съвет Монтана, относно избиране на титулярен представител и заместник в Областен съвет за 
развитие на Област Монтана.

10. 08-01-217/17.11.2011 г. Докладна записка от инж.Иво Иванов-Председател на Общински 
съвет Монтана, относно прекратяване и възстановяване възнаграждение на Светлин Николов Лазаров 
– общински съветник в Общински съвет Монтана.

11.  Питания. 

ТОЧКА ПЪРВА: Приемане на Правилник за организацията и дейността на Общински 
съвет Монтана, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Преминаваме към първа точка от Дневния ред – приемане на 
Правилник за организацията и дейността на Общински съвет Монтана. В началото искам да 
благодаря на членовете на комисията, които се събраха два пъти, разгледахме сериозно правилника 
задълбочено и пред вас е правилника, който предлагаме за разглеждане. Трябва да отбележа, че той 
на 98% запазва това, което беше в предишния мандат. Има няколко неща, които трябва да се кажат в 
допълнени. Разликите само ще ги щрихирам – възможността в чл. 9 ОбС да избира до 2-ма Заместник 
председатели от различни политически групи, в чл. 13 избора на тези Заместник председатели да 
става с интегрална бюлетина. По отношение на оповестяването на приема на гражданите да бъде 
оповестен на таблото на Община Монтана, това е в ангажиментите на Председателя на ОбС в чл.16. 
Маркирам и другите в чл. 16 възможността заместник председателите да получават ангажименти от 
председателя на ОбС и да участват в ръководеното на заседанията на ОбС. Изрично подчертаване, че 
заместник председателите първо – имат възможността да участват в работата на постоянните 
комисии, но затова не получават възнаграждение както и възнаграждение за участието си в сесията. 
Възнаграждението си получават на база процент от заплатата на Кмета, който е с решение на ОбС. 
Комисиите в Глава VІ в чл. 38 в името на комисията по Обществен ред, борба с корупцията и 
безопасност на движението отпадна една дума. В чл. 77 „Председателят на общинския съвет 
разпределя проектите между постоянните комисии в 2-дневен срок от постъпването …” преди беше 
„3-дневен срок”. С оглед че живеем все по забързано време по-добре е да свием този срок. Това горе 
долу са основните корекции, които сме нанесли в този правилник. Това е динамичен процес все пак с 
г-н Николов и като Председател в предишен мандат и като юрист коментирахме и ви моля да 
приемете това, като предложение – в чл.110а и чл. 110б понеже това ще бъде чисто нов правилник 
номерацията да не е 110а и 110б, а да си е 111; 112 и т.н. Има предложение в преди „преходни и 
заключителни разпоредби” текста „глава тринадесета” да отпадне. Това са технически неща, които 
исках да ги предложа на вашето внимание. Това, което разговарях и обясних е до толкова, до колкото 
вие ме натоварихте да съм Председател на тази комисия и днес се надявам да приемем този 
правилник и да продължим да работим. Веднага след приемането на правилника ще ви бъде раздаден 
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Правилника на книжка, защото доброто познаване на Правилника ще ни позволи да работим по-добре 
в ОбС. Това беше моето изказване. Колеги, имате думата за разискване. Златко Тодоров.

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Г-н Председател, колеги, у-мо общинско ръководство по принцип 
аз съм съгласен с голяма част от нещата, които каза г-н Иванов относно правилника. Той е в 99% 
същия, както беше и досегашния през изминалия мандат. Аз заедно с колегите от нашата група имаме 
няколко предложения. Те са в по-голямата си част от чисто организационното-техническо естество. 
Предлагам ви ги на вашето внимание, току що дадох и на Председателя на ОбС изпринтен един 
екземпляр общо взето промените са шест на брой. Първата е в чл. 9 „ОбС избира на свои следващи 
заседания до двама заместник председатели …” нашето предложение е да бъде един заместник 
председател. Мотивите ми са моите и на колегите, както и през изминалия ОбС, през изминалия 
мандат тук доста от хората бяха в него, работата течеше общо взето добре, като организация, като 
провеждане на заседанията. Имайки предвид и финансовата страна на въпроса смятаме, че и за в 
бъдеще ОбС може да бъде ръководен от Председател и Заместник председател. Останалото в точката 
нека си остане „с тайно гласуване …” 

Следващото предложение това е в чл. 19, тук пак смятаме, че от чисто техническо естество „В
проекта за дневен ред се включват въпроси, разгледани в комисиите на общинския съвет”, аз 
предлагам да се добави „и приети със становище”. Когато се разглеждат в комисиите, нека да има и 
становище не само да кажем, че са разгледани. Проста добавяне на думите след „разгледани” „и 
приети със становище”. Става въпрос за Председателския съвет и за проекта за Дневен ред.

 На следващо място в чл. 47, става въпрос за разпределението на материалите по комисиите в 
третото изречение „Всички членове на комисията се уведомяват по телефона или писмено не по-
късно от два дни преди заседанието”, нека да бъдат „два работни дни”. Имам предвид, че практиката 
показва, че когато са изпратени материалите в петък след обяд по имейлите материалите, много от 
колегите пътуват обикновено събота, неделя, няма време да си гледат и имейлите и се получава на 
практика, че отивайки в понеделник на комисията се явяваме пред един факт, че човек не е имал 
възможност да се поинтересува, затова за какво се касае. Това е по чл. 47.

В чл. 73 касае един нов текст, една добавка за една нова ал.4, която касае отразяването на 
заседанията на ОбС и тя е: Заседанията на ОбС се излъчват пряко по местния канал на общинското 
радио”, предлагаме да има по-голяма гласност на това, което решаваме тук да бъдат излъчвани по 
общинското радио. Смятам, че то също е на бюджетна издръжка и може би е добре да бъдат 
излъчени.

В чл. 77, също предложение касаещо организацията „Председателят на общинския съвет 
разпределя проектите между постоянните комисии в 2-дневен срок от постъпването им, но не по-
късно от 10 дни преди провеждането на сесията на общинския съвет”.

И последното предложение в чл. 78, ал. 1 - Постоянните комисии обсъждат проектите за 
решения за приемане на други актове „не по-рано от 24 часа” – да стане „не по-рано от два работни 
дни”. Казах вече мотивите какви са за тези два работни дни, както и за десетте дни имам в предвид, 
че на Председателския съвет се гледат готовите докладни, а той е седем дни преди провеждането на 
сесията и имайки предвид, че и два работни дни да се даде време на комисията да се свика един ден 
преди това стават десет работни дни преди сесията. Изключвам докладните, които ще бъдат внасяни 
извънредно, както в случая и на днешната сесия за двете докладни. Имайки в предвид опита от 
предишния мандат смятам, че това ще доведе до по-добра организация, ще има достатъчно време 
колегите общински съветници своевременно да се запознават с докладните и да внасят своите 
становища да не се получават така че идвайки тук не знаем какво гласуваме. Благодаря ви.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на Златко Тодоров. Други коментари по правилника? Ако 
няма преминаваме към гласуване. Извинете, Светлин Николов заповядай. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Само по едно от предложенията на Златко Тодоров да възразя, 
където ОбС определя Дневния ред в зависимост от положителни становища на комисиите. Ако 
приемем така, че една докладна е разпределена на три или четири комисии, една от комисиите, ако 
няма положително становище, а три имат положително становище няма да бъдат включени. Има 
становища по тези докладни, след като има заседания на комисиите тази комисия има протокол, има 
становища, дали подкрепя или не подкрепя. Водещата комисия, ако е подкрепила докладната записка 
и преобладаващата част от комисиите са подкрепили да бъде включено в Дневния ред иначе бихме си 
създали затруднения за определянето на Дневния ред или включването на точки, които са важни за 
Община Монтана.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Златко Тодоров.
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Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Аз смятам, г-н Николов, че може би не сте ме разбрали. Аз не 
казвам с положително становище, тъй като там е записано, че се приема само които са разгледани аз 
казвам да бъдат „и със становища”, дали ще е положително, или отрицателно. Водещата, ако си има 
положително становище, както се е случвало в миналия ОбС, а по Обществен ред е имало 
отрицателно, другите имат положително.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Това, което виждам, е лек спор за думичката „приети”. Може да 
добавим „приети с поне едно становище”, казано като възможност или „разгледани в комисиите с 
изразено становище”. Може ли думичката „приети” да отпадне от предложението Ви? От там няма 
проблем, нали така? Добре, благодаря.

Прекратяване на дебатите. Има ли други желаещи? Няма. Който е „за” прекратяване на 
дебатите, моля да гласува

„За” – 32, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се   
Минаваме към гласуване на направените корекции. По предложението, което ви отправих –

техническото предложение в чл.110а и чл.110б да станат поредна номерация, това е изцяло 
техническо и го подлагам на гласуване. Който е „за” моля да гласува

„За” – 32, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се   
Другата техническа възможност, за отпадането на текста „Глава тринадесета”, като текст. 

Моля, който е „за” да гласува
„За” – 27, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се   
По предложенията на Златко Тодоров
В чл.9 текста е „до двама заместник председатели” Златко Тодоров предлага да стане 

„заместник председател” и да продължи изречението. Който е „за” предложението на Златко Тодоров 
моля да гласува

„За” – 10, 
„Против” – 9,
„Въздържали се” – 13
Не се приема
В чл. 19 ал. 2 „В проекта за дневен ред се включват въпроси, разгледани в комисиите на 

общинския съвет, на които има становище”. Така може ли да го кажем? Малко е грапаво или „В 
проекта за дневен ред се включват въпроси, разгледани със становище в комисиите на общинския 
съвет”. Които е „за” това предложение моля да гласува

„За” – 30, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 2
Приема се   
Няколко от следващите точки са свързани. В чл. 47, ал. 1 след думата” два” да се добави 

„работни”. Който е „за” моля да гласува
„За” – 31, 
„Против” – 1,
„Въздържали се” – 0
Приема се   
Едно интересно предложение - в чл. 73 да се създаде една нова ал.4 „Заседанията на ОбС се 

излъчват пряко по местния канал на общинското радио”. Който е „за” това предложение моля да 
гласува

„За” – 14, 
„Против” – 7,
„Въздържали се” – 10
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Не се приема
Петото предложение на г-н Тодоров е в чл.77, ал. 1 „Председателят на общинския съвет 

разпределя проектите между постоянните комисии в 2-дневен срок от постъпването им, но не по-
късно от 10 дни преди провеждането на сесията на общинския съвет”. С оглед на приетото до 
момента това също е нормално предложение. Който е „за” моля да гласува

„За” – 28, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 3
Приема се   
В чл. 78, а л. 1 думата „24 часа” да се замени с думите „два работни дни”. Който е „за” моля да 

гласува
„За” – 32, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се   
Колеги, гласуваме целия правилник с направените корекции до момента. Който е „за” моля да 

гласува
„За” – 32, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се   

Решение
№ 3

На основание чл. 21, ал. 3 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация

Общински съвет - Монтана
Реши:

Приема Правилник за организацията и дейността на общински съвет Монтана, 
неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация.

ТОЧКА ВТОРА: 08-01-218/21.11.2011 г. Докладна записка от инж.Иво Иванов-
Председател на Общински съвет Монтана, относно избор на Заместник председатели на 
Общински съвет Монтана.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е избор на Заместник председатели. Моля за 
вашите предложения за комисия по избора, както процедирахме предния път от трите групи. Валери 
Георгиев.

Г-Н ВАЛЕРИ ГЕОРГИЕВ: Предлагам от групата на ВМРО-НИЕ адв. Радостина Чернева.
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Ани Стаменова
Д-Р ЕМИЛ КОНСТАНТИНОВ: Крум Георгиев
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Предложение за Председател? Ние ще го караме на 

ротационен принцип. Предлагам Ани Стаменова. Сега ще гласувам комисията да създадем условия и 
след това ще дам възможност за предложения. Колеги, който е тази комисия да проведе избора за 
Заместник председатели с Председател Ани Стаменова моля да гласува

„За” – 32, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се   
Имате думата за предложения за Заместник председатели на ОбС Монтана. Аз ще използвам 

възможността на изказване. Преди четири години горе, долу по това време предложих един човек за 
Заместник председател на ОбС и аз мисля, че той оправда доверието в тези четири години. Това е г-н 
Диман Георгиев. Днес си гледах изказването, тогава съм казал, че е млад и енергичен, сега няма 
причина да променя това изказване. Той пак е вече относително млад, не по-малко енергичен, но е и 
натрупал опит. Така че предлагам на вашето внимание тази номинация. Всички го познавате, знаете 
какво може и как го може така че това е моята номинация за Заместник председател на ОбС. 
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Не виждам други предложения. Давам възможност на комисията да заеме мястото тук. Да 
прекратим дебатите първо. Който е „за” прекратяване на дебатите моля да гласува

„За” – 31, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се   
Комисията, заповядайте.

Провежда се тайно гласуване

Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: У-ми г-н Председател, у-ми г-да Заместник кметове, у-ми 
колеги, днес 22.11.2011г. на заседание на Общинския съвет Монтана, комисия в състав - Председател 
Ани Стаменова и членове Радостина Чернева и Крум Георгиев, на основание чл. 24, ал. 2 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация проведе избор за избиране на Заместник 
Председатели на Общинския съвет  Монтана.

Комисията констатира:
1. В заседанието на Общинския съвет присъстват 32 общински съветници, от общ брой 33 

съветника.
2. Гласували са 32 общински съветници.
3. В избирателната кутия са намерени 32 бр. пликове.
4. Брой на намерените бюлетини 32
5. Брой на недействителните бюлетини 6
6. Брой действителни бюлетини 26
Гласували Диман Костадинов Георгиев – 26 гласа
На основание получените при избора резултати
Диман Костадинов Георгиев е избрани за Заместник Председател на Общински съвет 

Монтана.
Благодаря и Честито.

Решение
№ 4

На основание чл. 24, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и 
чл. 9 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет Монтана, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация
Общински съвет - Монтана

Реши:
Избира за Заместник председател на Общински съвет Монтана г-н Диман Костадинов 

Георгиев.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на комисията. С това ниско заплащане на комисията няма 
да изкараме много. Диман Костадинов Георгиев моля вземете отношение и мястото си.

Г-Н ДИМАН ГЕОРГИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги, искам да ви 
благодаря за доверието, което ми гласувате. Изминаха четири години – предния мандат, в който
натрупах опит и както колегата Иванов каза енергичен, не знам колко съм млад, но аз искам също да 
кажа, че ние тук отпред имаме един доста енергичен Кмет може би и млад с малко побеляла коса, той 
ни е приготвил много амбициозна и сериозна инвестиционна програма в следващия мандат по 
отношение на оперативни програми, а може би коментира се и външни европейски инвестиции. Така 
че аз ще се радвам да помагам организационно с време и с труд работата в ОбС и на сесиите и на 
комисиите да върви нормално, експедитивно колкото мога да допринасям с моята дейност и ще се 
радвам да съм част от това развитие, което ще е едно от най-важните за Монтана като град именно 
този мандат, които ни предстои. Благодаря ви.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. 

ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-215/15.11.2011 г. Докладна записка от инж.Иво Иванов-
Председател на Общински съвет Монтана, относно предложение за избор на състав и 
ръководство на ПК и МК по чл.8 от ЗУПГМЖСВ. 
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Продължаваме с т.3. В началото трябва да кажа няколко неща. 
Благодаря на председателите на групите, които с една не лека задача се заеха и в крайна сметка тези 
комисии, които имаме по Правилник сме разположили по оптимален начин членовете на ОбС в тях. 
Трябва да кажа, че е динамично и има няколко размествания поради няколко причини. Във втората 
комисия по Бюджет и финанси след консултации предложението е Илиандър Илиев да стане 
Председател, а Крум Милетиев да стане Секретар. В VІ-та и VІІ-ма комисия Инвестиционна 
политика, евроинтеграция, проекти и фондове и ПК по Общинска собственост, икономическа и 
стопанска политика Крум Милетиев и Светлин Николов да си сменят местата. В ІХ-та комисия 
Обществен ред Ангелина Стоичкова и Стилян Каменов си сменят местата Стилян Каменов става 
Секретар. Най-много са промените в МК по чл. 8 д-р Константинов става член, Крум Милетиев става 
Председател, Иван Георгиев става член, Надя Горанова става секретар и един допълнителен член това 
е Емилия Ценова Христова това е сегашният щатен член на тази комисията и си запазва мястото. Ние 
сме коментирали първите шест позиции до толкова, до колкото те са членове на ОбС.

Има ли предложения за промяна в това нещо, което прочетох? Няма предложения. За 
прекратяване на дебатите, който е „за” прекратяване на дебатите моля да гласува

„За” – 31, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се   
Който е „за” направените корекции, които изчетох преди малко 
„За” – 32, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
Който е „за” всички предложения с направените корекции, моля да гласува
„За” – 29, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 2
Приема се
Колеги пожелавам спорна работа на всеки от вас. Използвали сме възможността всеки от нас 

да бъде в от една до три комисии и аз, ако не възразявате искам да изчета членовете на комисиите, тук 
има кметове и Кметски наместници, гражданство

Решение
№ 5

На основание чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Избира Постоянните комисии в Общински съвет Монтана както следва:
I.  ПО ТСУ И ОПАЗВАНЕ НА ОКОЛНА СРЕДА

Председател: 1 Найден Илиев Найденов
Секретар: 2 Валери Тимов Георгиев
Членове: 3 Светлин Николов Лазаров

4 Стилиян Христов Каменов
5 Ирена Методиева Димова

II. ПО БЮДЖЕТ И ФИНАНСИ
Председател: 1 Илиандър Димитров Илиев
Секретар: 2 Крум Георгиев Милетиев
Членове: 3 Иван Георгиев Иванов

4 Иво Димитров Гигов
5 Румен Иванов Ерменков
6 Станислав Максимов Станоев
7 Ирена Методиева Димова

III. ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ДЕЙНОСТ
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Председател: 1 Бойко Георгиев Димитров
Секретар: 2 Людмил Кирилов Джурджов
Членове: 3 Павел Цочев Цочев

4 Юлиан Димитров Александров
5 Павел Георгиев Белински
6 Емил Константинов Георгиев
7 Ивета Георгиева Станкова 
8 Красимир Митков Каменов
9 Ангелина Тошева Стоичкова

IV. ПО МЕСТНО САМОУПРАВЛЕНИЕ, РЕГИОНАЛНА ПОЛИТИКА И 
МЕЖДУНАРОДНО СЪТРУДНИЧЕСТВО

Председател: 1 Людмил Кирилов Джурджов
Секретар: 2 Павел Георгиев Белински
Членове: 3 Валери Тимов Георгиев

4 Юлиан Димитров Александров
5 Павел Цочев Цочев
6 Светлин Николов Лазаров
7 Енеза Ангелова Стоянова

V. ПО ОБРАЗОВАНИЕ, НАУКА, КУЛТУРА, ВЕРОИЗПОВЕДАНИЕ И 
ЕТНИЧЕСКИ ВЪПРОСИ

Председател: 1 Надя Ангелова Горанова
Секретар: 2 Енеза Ангелова Стоянова
Членове: 3 Ивайло Живков Тодоров

4 Ивета Георгиева Станкова 
5 Богдан Кирилов Найденов

VI. ИНВЕСТИЦИОННА ПОЛИТИКА, ЕВРОИНТЕГРАЦИЯ, ПРОЕКТИ И 
ФОНДОВЕ

Председател: 1 Иво Димитров Гигов
Секретар: 2 Станислав Максимов Станоев
Членове: 3 Радостина Славчова Чернева

6 Ангелина Тошева Стоичкова
5 Светлин Николов Лазаров
6 Росен Иванов Белчев
7 Румен Иванов Ерменков

VII.  ПО ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ, ИКОНОМИЧЕСКА И СТОПАНСКА 
ПОЛИТИКА

Председател: 1 Стилиян Христов Каменов
Секретар: 2 Златко Димитров Тодоров
Членове: 3 Милена Кирилова Нончева

4 Илиандър Димитров Илиев
5 Ивайло Живков Тодоров
6 Светлин Георгиев Гогов
7 Крум Георгиев Милетиев
8 Найден Илиев Найденов
9 Росен Иванов Белчев

VIII.ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА, СПОРТА  И ТУРИЗМА
Председател: 1 Светлин Георгиев Гогов
Секретар: 2 Ивета Георгиева Станкова 
Членове: 3 Милена Кирилова Нончева

4 Радостина Славчова Чернева
5 Красимир Митков Каменов

IX. ПО ОБЩЕСТВЕН РЕД, БОРБА С КОРУПЦИЯТА И БЕЗОПАСНОСТ НА 
ДВИЖЕНИЕТО
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Председател: 1 Златко Димитров Тодоров
Секретар: 2 Стилиян Христов Каменов
Членове: 3 Ангелина Тошева Стоичкова

4 Анатолий Кръстев Младенов
5 Богдан Кирилов Найденов

X. ПО МОЛБИ И ЖАЛБИ НА ГРАЖДАНИ
Председател: 1 Ани Ангелова Стаменова
Членове: 2 Радостина Славчова Чернева

3 Анатолий Кръстев Младенов
XI. КОМИСИЯ ПО ПРЕДОТВРАТЯВАНЕ И УСТАНОВЯВАНЕ НА 
КОНФЛИКТ НА ИНТЕРЕСИ

Председател: 1 Юлиан Димитров Александров
Секретар: 2 Анатолий Кръстев Младенов
Членове: 3 Бойко Георгиев Димитров

4 Светлин Георгиев Гогов
5 Румен Иванов Ерменков
6 Людмил Кирилов Джурджов

2. Избира МЕСТНА КОМИСИЯ ПО чл. 8 от ЗУПГМЖСВ в състав: 
Председател: 1 Крум Георгиев Милетиев
Секретар: 2 Надя Ангелова Горанова
Членове: 3 Иван Георгиев Иванов

4 Емил Константинов Георгиев
5 Ани Ангелова Стаменова
6 Богдан Кирилов Найденов
7 Емилия Ценова Христова

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Пожелавам успешна работа на всички комисии.

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-204/09.11.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 
на Община Монтана, относно удължаване срока на договора за възлагане на управление на 
управителя на “ОМЦ” ЕООД, гр. Монтана.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Продължаваме със следващата точка в Дневния ред. Имате думата за 
разискване. Управителя на ОМЦ е тук, вие сте го слушали много пъти и днес е дошъл момента да му 
удължим договора. Ако няма желаещи за разискване преминаваме към гласуване. Д-р Джурджов.

Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: У-ми г-н Председател, Заместник председател, г-н Кмете, 
колеги, на предишни сесии казах, че когато избираме управител на някакво дружество, в настоящия 
момент е ОМЦ-то не е ли редно все пак да чуем кандидата в случая д-р Миронов, на който да му бъде 
удължен договора за управление. Какви са му вижданията, с няколко думи да каже какви са неговите 
планове. Има неща, които е важно сега да бъдат казани за да не се стига до кулисите, които бяха в 
предишния ОбС. Благодаря ви.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на д-р Джурджов. Д-р Миронов, заповядайте.  
Д-Р МИРОСЛАВ МИРОНОВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, дами и г-да общински 

съветници, преди три години, когато приех управлението на ОМЦ в Монтана нямах ясна представа за 
ситуацията и положението в Медицинския център и ако имах нямаше да се съглася да съм Управител, 
докато сега три години след като съм Управител на Медицинския център имам ясна представа за 
състоянието, за перспективите пред Медицинския център. През 2008 год. Медицинския център в 
цифри ще кажа, за да внеса яснота на загуба 314 хил.лв.,  2010 год. приключва годината вече на 
печалба с 39 хил.лв. и към момента на деветмесечието на 2011 год. е с печалба 42 хил.лв. Друго 
важно нещо има устойчив ръст на Средната брутна работна заплата на персонала от 460 лв. към 2008 
год. към момента е 674 лв. това говори за покачване на приходи и то основно на приходите от 
медицинска дейност, защото приходите от наеми те са стационарни наемите не са променяни от 2008 
год. или Януари 2009 год. Основно през изминалите три години са изплатени задълженията към НАП 
в размер на повече от 580 хил.лв. има един остатък лихва по Закона за ДДС, който е в размер на 40 
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хил.лв. Изплатени са всички не изплатени задължения към доставчици, които заварих към 2008 год.
Изплатен е и кредита към банката преди шест месеца е погасен, така че няма никакви не разплатени 
неща с изключение на 40-те хил.лв. лихва към НАП. Сами знаете за делата, които се водеха към 
ОМЦ. Три години след началото на тези дела мога да кажа, че перспективата, която беше преди три 
години Община Монтана да загуби сградата на поликлиниката мисля вече, че не е осезателна. Уважен 
е изцяло нашия иск, който беше отправен към бившия управител за нанесените щети към ОМЦ. 
Преди една седмица мина делото през ВКС очакваме потвърждение на решението Монтанския 
Окръжен съд и на Апелативен съд. Остана да се разгледа делото, което върви към момента, то е на 
база Апелативен съд за претенциите на фирмата /забравих и името/ към сградата на ОМЦ Монтана. 
През следващите три години смятам че е необходимо да се запази и да се подобрят условията за 
работа на лекарите и условията за пациентите н ОМЦ. Започнах една малка инвестиционна програма 
до колкото ми позволяват възможностите. Бяха подменени част от оборудването, беше подменена 
дограмата на кабинетите, които са към ОМЦ, имаме изцяло подменена телефонна централа, която 
беше от 1964 год. Смятам, че много е важно да се запазят специалистите, които са към Медицинския 
център също така и специалистите, които са наематели в ОМЦ за тази цел трябва да се подобрят 
условията и за пациентите и за лекарите, които работят в ОМЦ. Това е, ако имате някакви въпроси.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Д-р Миронов, благодаря. Има ли въпроси от залата към него? Юли 
Александров.

Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Аз въпроси нямам. Д-р Миронов с резултатите, които 
показва, показва, че е добър мениджър. За в бъдеще ми се ще и тук да го кажа да намерим начин, в 
който лекарите да намират място да паркират своите автомобили. Отговора, който се каза, че има 
достатъчно Синя зона зад Поликлиниката да си паркират лекарите колите там, аз не го приемем като 
точен. Защото само на 50-100 м. от там е паркингът, на който пише „МПС с пропуск”, говоря за 
паркинга на полицията, а те ползват три паркинга. С какво лекарите в Монтана са по-малко от 
полицаите в Монтана, може би по численост. Това искам да залегне в неговата програма за 
следващите четири години да се обособи паркинг, в който да паркират лекарите.

Д-Р МИРОСЛАВ МИРОНОВ: Преди две години имах внесено едно предложение в ОбС, 
което не срещна разбиране и затова така остана. Имаше стар обособен паркинг пред ОМС с осем 
паркоместа, който беше бившият служебен паркинг на поликлиниката.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други въпроси? Няма желаещи за изказване. Д-р Миронов, благодаря 
Ви. Г-н Живков.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, това е работният вече не 
само организационния режим на днешния Дневен ред на сесията. Гласуването на Управителя на ОМЦ 
се наложи поради изтичането на договора по време на изборите през Октомври. Д-р Миронов е 
третия Управител на ОМЦ, с който работя и той е, който съм предложил за Управител на ОМЦ и 
смятам, че като цяло оправда доверието, което му беше дадено в един много тежък и един много 
сериозен период. ОМЦ е единственото общинско дружество, което подпомагахме на два пъти, той 
използва този шанс за разлика от хората преди него и аз мисля, че без да използваме много силни 
думи смятам, че наистина в момента има шанс този много горещ картоф на предишните години да 
излезем с достойнство и с част. Нямам никакви други основания и никакви други предложения освен 
да продължим договора на д-р Миронов. Благодаря му за усилията до тук и се надявам с това, което 
каза да продължим оздравяването на дружеството нататък. Що се касае за предложението на д-р 
Александров, много обичам предложения в разходната част, подозирам, че в дъното си това 
предложение не е само към доктора, защото доктора не може да каже кой къде ще паркира в 
Монтана. Предложението трябва да мине тук през ОбС, дали е Синя зона, дали не е Синя зона. Колко 
са полицаите и лекарите няма да вкарваме интрига в тази част. Предполагам, че на следващо 
заседание ще огледаме отново нещата, които са свързани с паркирането, за да намерим оптимално 
решение и на този въпрос. На този етап аз мисля, че това нещо ще го решим предполагам в рамките 
на следващата година. За най-нормалния режим на преминаване там предлагам ви да не вкарваме 
други интриги в ЦГЧ. Доста неща направихме между другото, има и други, които можем да добавим 
и аз съм убеден, че ще добавим. Така че това е по коментара на д-р Александров. Не видях други 
въпроси към д-р Миронов. Надявам се, че ще го подкрепите. Това е ОбС с най-много лекари от тези 
четири, с които работя и рекордни за нашия град, той е рекорден и за ОбС в това си издание 2011-
2015 год. с най-много хора, които не само са гледали и слушали за Хипократовата клетва, но и по-
сериозно са я научили, така че мисля че това е една подкрепа. Това е единственият ОбС, в които във 
всички групи има лекари, без значение че в едната група не е хуманитарен а е ветеринарен лекар, 
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няма такава група в която да няма доктор. Затова ви благодаря за подкрепата през Председателския 
съвет, надявам се, че ще продължим добре работата си в ОМЦ с удължаване мандата на д-р Миронов. 
Благодаря ви.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Изказвания? Не виждам. Прекратяване на дебатите, който 
е „за” моля да гласува

„За” – 30, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
Поименно гласуване. Г-н Георгиев                

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов За
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
Диман Георгиев За Павел Цочев За
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров За Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав  Станоев ----
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров За
Ирена Димова За

32 / 0 / 0
Приема се 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Такъв убедителен резултат е задължаващ д-р Миронов пожелавам Ви 

успех от името на всичките съветници.

Решение
№ 6

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 9, ал.5 от Наредбата за упражняване правата на собственост върху 

общинската част от капитала на търговските дружества 
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Преизбира за управител на “ОМЦ” ЕООД гр. Монтана – д-р Мирослав 

Миронов за срок от три години.
2. Възлага на Кмета на Община Монтана като представител на Принципала да 

сключи нов договор за възлагане на управление с д-р Мирослав Миронов.

ТОЧКА ПЕТА: 08-01-205/09.11.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно разсрочване на инвестиционен кредит от „Уни Кредит Булбанк” АД.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги пета точка от Дневния ред е относно разсрочване на 
инвестиционен кредит от „Уни Кредит Булбанк” АД. Имате думата за разискване. Ирена Димова.

Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Заместник председател, у-ми г-н 
Кмет, зам.кметове, колеги, по тази докладна искам първо да възразя, че на първо място считам че 
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докладната е написана общо, като се използва обща икономическа криза и не са конкретизирани нито 
мотивите поради които се иска разсрочване на плащането. След като общината говори за криза, 
другото, което искам да попитам какво ще направи тя, за да спомогне в тази криза. Как ще свие 
разходите? Най-вече какви конкретни цифри очакваме от увеличаването на този кредит? Лихвите ли 
трябва да погасим? Конкретни неща искам, много общо е написано. Благодаря ви.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други въпроси? Г-н Кмете.
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, г-жо Димова, г-да и дами общински съветници, в 

условията на предишния мандат от 2008 год. това е постоянна докладна в края на всяка една 
бюджетна година. Това е дванадесети бюджет, който като Кмет изпълнявам в частта му част от 
Държавния бюджет и бюджет на общините и Бюджет на Община Монтана. И в предишните две 
години с оглед на намаляването на текущите разходи и пращанията в края на годината отлагаме и 
искаме предложение за отлагане на плащанията към Уни Кредит. По ЗОД Вие сте запознати и знаете 
към полугодието какво дължим. Така ще е възможно да приключим в условията на есенно-зимния 
сезон по-добре бюджетната година, като отложим с три месеца плащането не на лихвите, а на 
главницата по договора, който имаме е с Уни Кредит. Искам да ви кажа, че в момента общините в 
Република България бях на четири комисии в 41-вото НС като Зам. председател е 2 мил. просрочие, 
сред които най-големи са на областните центрове без изключение, най-големи са на Видин близо 50% 
18 мил. от 36 мил., говоря за текущи, просрочени, не разплатени задължения. Целта ни в тази част е 
да успеем да приключим по най-добрия начин бюджетната година. Нямаме проблеми с управлението 
на ръководството на Уни Кредит. Докладната е приготвена от Гл. счетоводител, изпълняващия 
длъжността на Директор на Дирекция към момента, нямаме никакъв проблем в тази част, освен този, 
че като срокове бяхме притиснати. Две от докладните, които са вкарани тук са свързани с кредита ни 
към Булбанк и избор на Председател на Областния съвет за регионално развитие по настояване на 
Областния управител. Така че това е единственото основание да бързаме. Предполагам, че в 
условията на приемане на Държавния бюджет за следващата година през Януари разбира се, че сме 
предприели доста мерки, както ние така и всички общини без изключение. Аз очаквам в края на 
Януари тогава, когато приемаме бюджета за следващата година да успеем да нормализираме част от 
просрочени не разплатени плащания, които имат 164 от всичките 264 български общини. Така че 
никакво друго основание нямам освен тези, които бяха и в предишните две години. Имаме 
споразумение с ръководството на банката и това на практика ще ни даде малко повече възможност в 
рамките на есенно-зимния сезон да се справим с текущите плащания. Да, става въпрос в крайна 
сметка за 60 хил.лв. да не кажа, че действителните от тях са 30 хил.лв., имам в предвид, че Декември 
бюджета има отношение към следващия, като цяло за Ноември и Декември това е нещото, което го 
отлагаме. Ние сме сред общините с най-малко дългов инструмент, следващата година няма да бъде 
така, ако стартираме шестте проекта, които вече след изборите стартират. Така че ще се наложи 
допълнителни неща, които ще ги гледаме разбира се на ОбС.     

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Въпроси? Няма въпроси. Минаваме към прекратяване на 
дебатите, които е „за” моля да гласува

„За” – 30, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
Минаваме към поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов Въздържал се
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова Въздържал се Людмил Джурджов Въздържал се
Богдан Найденов Въздържал се Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов Въздържал се
Диман Георгиев За Павел Цочев За
Емил Константинов Въздържал се Павел Белински За
Енеза Ангелова Въздържал се Радостина Чернева За
Златко Тодоров Въздържал се Росен Белчев Въздържал се
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Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова Въздържал се Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав  Станоев ----
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров За
Ирена Димова Въздържал се

21 / 0 / 11
Приема се 

Решение
№ 7

На основание чл. 21, ал. 1, т. 10 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 17, ал. 1, т. 5 от Закона  за общинския дълг

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Упълномощава Кмета на Община Монтана да сключи анекс към Договора с „Уни 
Кредит Булбанк”АД от 22.05.2006 година, с който да се отсрочи плащането на главницата  по  
кредита,  за  месеците  ноември  и  декември  2011  година  и  месец януари 2012 година, както 
и да се промени крайния срок за погасяване на кредита от 25.09.2012 година на 25.12.2012 
година.

2. Главницата по кредита ще се погасява, както досега на равни месечни вноски в 
размер на 29 881 лв. и крайна изравнителна вноска в размер на 29 891 лв., които са платими 
на 25-то число на съответния месец, за които са дължими.

ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-206/09.11.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно одобряване командировки за ІІІ-то тримесечие на 2011 г. на Кмета 
на Община Монтана и Председателя на Общински съвет Монтана.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е една стандартна докладна, одобряване 
командировките за ІІІ-то тримесечие на 2011 г. на Кмета на Община Монтана и Председателя на 
Общински съвет. Това е стандартна процедура. Желаещи за изказване? Няма. Който е „за” тази 
докладна, моля да гласува. Отново е поименно

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов За
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
Диман Георгиев За Павел Цочев За
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров За Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав  Станоев ----
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров За
Ирена Димова За
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32 / 0 / 0
Приема се 

Решение
№ 8

На основание чл. 25, ал. 2 от Закона за общинските бюджети в изпълнение на чл. 8, ал. 4 
от Наредбата за командировките 

Общински съвет - Монтана
Реши:

Одобрява на основание чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките в страната
Отчета за изразходваните средства за командировки в страната на Председателя на 
общински съвет и Кмета на Община Монтана за ІІІ-то тримесечие на 2011 год.

ТОЧКА СЕДМА: 08-01-211/11.11.2011 г. Докладна записка от инж.Иво Иванов-
Председател на Общински съвет Монтана, относно отмяна на решение № 83/08.05.2008 г.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна, е относно отмяна на решение № 83/08.05.2008 
г. на ОбС. Това е пред вас, вие сте го видяли. Желаещи за изказване? Няма. Минаваме към режим на 
гласуване. Колега

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов За
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
Диман Георгиев За Павел Цочев За
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров За Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав  Станоев ----
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров За
Ирена Димова За

32 / 0 / 0
Приема се 

Решение
№ 9

Общински съвет - Монтана
Реши:

Отменя решение № 83/08.05.2008 г. на Общински съвет Монтана.

ТОЧКА ОСМА:  08-01-212/14.11.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно закриване на кметства.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е относно закриване на кметства. Г-н Кмете.
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, съгласно Изборния кодекс 

§18 от Преходните и заключителните разпоредби са извършени промени в Закона за 
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административно-териториалното устройство на Република България. Това, което касае нашата 
Община Монтана е свързано със закриването на кметствата в селата Безденица, Винище, Долна 
Рикса, Долна Вереница, Горна Вереница, Крапчене, Липен и Сумер. Във връзка с тези решения и 
текстовете в Изборния кодекс предложението за решение е да бъдат закрити кметствата в осем току 
що изброени села на нашата Община Монтана. Какво искам да добавя преди да гласувате това 
решение, което е нормално разбира се да бъде гласувано? Това означава, че вече в този си вид 
Община Монтана е с дванадесет кметства и с единадесет кметски наместничества. Към досегашните 
три Клисурица, Войници и Трифоново, сега се добавят и тези осем села, които от кметства стават 
кметски наместничества. За ваша информация искам да кажа, че след като беше окомплектован 
състава на ОбС, на кметовете в селата също е готов и са подписани новите договори. Имаме 
единадесет кметски наместници и дванадесет кметове. Кметовете в селата на Община Монтана 21 от 
23 случая са същите, най-високия процент преизбрани и преназначени от мен, говоря за кметските 
наместници. Кметовете в селата Безденица е Корделия Йорданова, Винище – Алексей Иванов, 
Войници – Красимир Цеков, Горна Вереница – Веселка Горанова, Долна Вереница – Ивайло 
Никитиев, Долна Рикса – Мито Велков, Клисурица – Васил Цеков, Крапчене – Маргарита Филипова, 
в Липен – Венчо Латинов, в Сумер – Любомир Манов и в Трифоново – Кирил Георгиев. Давам го за 
информация до толкова, да колкото заедно с картите на общинските съветници сега ще бъдат 
издадени карти и документи на екипа от кметовете от 23-те села от останалите тези хора, които се 
заклеха миналия път на Белотинци – Григор Григоров, на Благово Лъчезар Асенов, вирове –
Валентин Колов, Габровница – Борис Цветков, Горно Церовене – Йордан Йорданов, Николово –
Димитър Стоянов, Славоти – Личко Цолов, Смоляновци – Младен Младенов, Стубел – Емилия 
Григорова, Студено Буче – Петър Александров. Единствените нови кметове в Община Монтана, 
както казах само двама на с. д-р Йосифово – Пеко Пемперски и в Долно Белотинци – Олег Михайлов. 
Това, което предстои още да бъде сформирано в рамките на годината, разбира се екипа на Община 
Монтана и Общинската администрация, но за тези неща малко повече може би в началото на 
следващата година, след като проверим пенсионната възраст, изтичащи договори и всичко останало, 
което касае работата за следващия период, с една дума и екипа в селата в този си вид вече е 
сформиран и работи доста отдавна. Между първи и втори тур Славотин и Вирове бяха първите двама 
от кметовете, които веднага преминаха без дори да изчакат края на изборния ден с предложение по 
отношение на работа и приключване в бюджетната година. Така че само за информация исках да 
кажа, че кметовете са същите, които бяха и до сега.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на Кмета. Желаещи за изказване? Аз не виждам. 
Прекратяване на дебатите. Който е „за” моля да гласува

„За” – 29, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 1
Приема се
Минаваме към гласуване с вдигане на ръка. Който е „за” моля да гласува
„За” – 32, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се

Решение
№ 10

На основание чл. 30 и чл. 16, т. 1 от Закона за административно-териториалното 
устройство на Република България  

Общински съвет - Монтана
Реши:

Закрива кметства: Безденица, Винище, Долна Рикса, Долна Вереница, Горна 
Вереница, Крапчене, Липен и Сумер.

ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-214/15.11.2011 г. Докладна записка от инж.Иво Иванов-
Председател на Общински съвет Монтана, относно избиране на титулярен представител и 
заместник в Областен съвет за развитие на Област Монтана.
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна от Дневния ред е относно избиране на 
титулярен представител и заместник в Областен съвет за развитие на Област Монтана. Получихме 
писмо от Областния управител, който ни дава срок до 23 Ноември включително да изпратим в 
електронен и на хартиен носител решенията на общински съвети, с които са избрани нови 
представители и заместник в Областния съвет. Представил съм пред вас Докладната записка и имате 
думата за разискване. Няма желаещи. Колеги, който е „за” моля да гласува

„За” – 29, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 1
Приема се

Решение
№ 11

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Избира г-н Светлин Николов Лазаров за представител на Общински съвет Монтана 
в Областен съвет за развитие на Област Монтана.

2. Избира инж. Иво Цветанов Иванов за заместник представител в Областен съвет за 
развитие на Област Монтана.

ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-217/17.11.2011 г. Докладна записка от инж.Иво Иванов-
Председател на Общински съвет Монтана, относно прекратяване и възстановяване 
възнаграждение на Светлин Николов Лазаров – общински съветник в Общински съвет 
Монтана.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е допълнителната, това е докладна от мен, 
относно прекратяване възнаграждение на Светлин Николов и възстановяване възнаграждение на 
Светлин Николов Лазаров от 14.11.2011 год., тя е техническа. Желаещи за изказване? Няма. 
Преминаваме към гласуване, то е поименно

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов ----
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
Диман Георгиев За Павел Цочев За
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров За Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов Не гласува
Иво Гигов За Станислав  Станоев ----
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров За
Ирена Димова За

30 / 0 / 0
Приема се 

Решение
№ 12
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Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Да се прекрати възнаграждението на Светлин Николов Лазаров – общински 
съветник в Общински съвет Монтана, считано от 08.11.2011 година по негова молба.

2. Възстановява възнаграждението на Светлин Николов Лазаров – общински съветник 
за участие в заседания на Общински съвет Монтана и в Постоянните комисии считано от 
14.11.2011 година.

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Питания. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Преди точка питания искам да ви кажа няколко неща, които са ми 
вменени като ангажимент. Първото нещо, което е от предния път е, ако си дадете снимки ще ви 
издадем по една подобна карта, това са първите две карти, които са излезли и затова показвам на 
Крум Милетиев. Следващото нещо – отново припомням по ЗПУКИ има тридесет дневен срок от 
избирането на общинските съветници за подаване на декларация до ОбС. Аз съм сигурен, че до вас е 
достигнала тази информация, споделихме я и на Председателски съвет. Момичетата ще я заведат в 
съответния регистър тази декларация. Ако някои, все пак въпреки усилията до момента я няма те 
имат бланките. Следващото нещо е другият Закон, това е Изборният кодекс чл. 160, който казва, 
също че в срок от 30 дни от избирането му всеки общински съветник или кмет е длъжен да декларира 
пред съответния Общински съвет източниците на финансиране е разходите, които е направил по 
време на предизборната кампания. Отново срокът е 30 дни от избирането му. Вие сме сериозни 
политически сили, има кметове зад вас, кметове включително и на села трябва тези хода да си 
подадат тези декларации. Отново се води регистър от колежките и е добре това да се направи. 
Вменено ми е и другото нещо – на първото заседание на ОбС да представя на вашето внимание, кои 
са групите регистрирани в ОбС и от кой се представляват. Групата на “ВЯРА МОРАЛ РОДОЛЮБИЕ 
ОТГОВОРНОСТ – НАЦИОНАЛЕН ИДЕАЛ ЗА ЕДИНСТВО” се представлява от Валери Тимов 
Георгиев. Групата на „ГЕРБ” в ОбС Монтана се представлява от Златко Димитров Тодоров и 
заместник председателя Найден Илиев Найденов. Групата на „Българска социалистическа партия” се 
представлява от Председателя на групата д-р Емил Константинов и от Заместник председателя на 
групата Крум Милетиев. Групата на „Ред, законност и справедливост” се представлява от двамата 
човека Светлин Гогов и Павел Белински, заедно и поотделно личи от нотариалния почерк. 
Тържеството на ОбС е на 22 Декември, това е във връзка всеки да си направи плановете, един месец 
предварително. Обявяването на тържеството не зависеше от резултатите на днешните гласувания, 
така беше уговорено. Давам възможността ви да отправите питания към Кмета на Община Монтана. 
Д-р Джурджов? Няма. Кмета и Юли Александров.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Само да припомня, тъй като гледам се ориентирате към 
приключване. Следващата седмица на 2 Декември се навършват 120 години от указа, с който нашето 
селище става град Фердинанд. Така че вие сте получили предполагам и персонални и на имейли 
покани за тържеството следващия петък. Чувствайте се всички поканени и аз се надявам, че ще го 
включите във вашия график за Декември и тази дата 2 Декември. Разбира се има и други неща в 
празничния календар през Декември смятам, че е добре и е препоръчително, ако имате време да 
бъдем заедно.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Юли Александров?
Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Искам да питам – старите питания на предишния ОбС важат

ли и ще бъде ли така любезна администрацията на Община Монтана да ми отговори, ако не да питам 
пак? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ще ти отговори.
Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Аз чаках три сесии за отговор.
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Светлин Николов.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги, искам да 

отправя питане към Кмета на Община Монтана във връзка със ситуацията, която се получи в края на 
миналия мандат, а именно утвърждаването от ОбС на план сметката съответно такса битови 
отпадъци. Защо го казвам и поставям този въпрос? В какво състояние се намират нещата, готовност 
имам предвид за определяне на такса битови отпадъци, защото съгласно ЗМДТ до края на месец 
Ноември юридическите лица трябва да декларират по какъв начин ще плащат съответно такса битови 
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отпадъци. До края на годината се приема бюджета, има удължаване със ЗДБ, но така или иначе 
съгласно ЗМДТ този срок е 30 Ноември и да не стане така, че да изпаднем пак в цайтнот, както 
миналата година и се получи много неудобно, затова че не се промениха промилите, което доведе до 
затруднение в работата на някои юридически лица, които хората си бяха декларирали по съответния 
начин плащането на тази такса.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ще отговоря веднага. Благодаря Ви г-н Николов, до края на месеца 

Вие казахте, че юридическите лица трябва да декларират и да не казват, че не знаят. Трябва да кажа, 
че доста представители юридически лица декларираха и се обадиха дали ще плащат на съдове, както 
е известно или по някакъв друг начин. Така че това е един срок, който тече, който е нормален и който 
го използват юридическите лица, които имат претенции, че имат мениджъри, управление и всичко 
останало. За всеки случай, за да не сме грешни и виновни говоря за Кмет и ОбС ние ще напомним, 
въпреки че аз не харесвам тази практика на най-вече на органите на полицията да пращам напомки. 
Смятам, че това е най-унизителното нещо, което може да направи един нормално мислещ човек 
непрекъснато да му напомняш. За да не бъдем обвинени в деформации преподавателски и други в 
едната част на тази система. Ще има подобна информация, в която ще бъдат уведомени пак, че до 
края на следващата седмица до четвъртък имат право да решат по кой начин да декларират. 
Следващата сесия ще бъде гледана план сметката, работи се в момента по нея. Следващата сесия 
коментирахме дали на 22 Декември, при всички случай до 22 Декември. Все пак се съобразяваме с 
още няколко неща, както и с процедурата за Държавния бюджет за 2013 година. Вече казах, участвам 
в комисиите в парламента от страна на общините и мисля, че ще спазим този срок така че да не 
пропуснем Декември, говоря до края на Декември трябва да решим проблема с план сметката.  Вие в 
комисиите ще гледате план сметката и ще може да реагираме нормално. Разбира се в края на 
годината ще стане ясно, каква е картината, какво сме събрали, какво не сме събрали. Голям е 
процентът на юридическите лица, които се издължиха. Сега до края на Ноември имат право да се 
издължат до четвърта вноска без лихви, а вече от Декември с лихви. Трябва да ви кажа, че са 
единични случаите и като говоря за план сметка, аз ще ви извадя интересни неща за задълженията и 
на физически лица, не само за юридически, които са в челната петица или десятка. Едните са дадени 
на публични вземания, другите на НАП, трети ще бъдат дадени в този период. Просто се старая да 
бъда максимално коректен в тази посока, но ще има и подобна информация. Както за текущото 
изпълнение така и за задълженията.

Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Топ 10, аз ще ги поискам следващия път. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Мога да ти отговоря веднага кой е лидер в едната група с 

физическите лица, но дайте ми възможност, аз ще отговоря той е кандидат съветник от една група
политическа. Ще ви дам подобна информация и ще видите интересни неща там. Ще дадем 
възможност още един месец, това е срокът, който съм дал на всички и след това ще го пусна. Аз и 
сега имам справката, за едните лица и за другите и къде са дадени и как са дадени ще възкресим 
малко неща в гардероба, който ми ги задавате, държал съм ги до тук, но повече няма. Любопитно е да 
се види първата десетка на юридическите и на физическите лица, кой къде е даден, кой е платил и кой 
какво има да плаща, интересни неща има. Ще работим по план сметката и в законоустановения срок 
ще направим тези предложения. Надявам се, че ще реагираме добре и този път няма да тръгнат 
съмнения към нас, че ние сме виновни, затова че някой, когато е управлявал нещо и отчитал нещо 
едно е пропуснал друго не е пропуснал. Ще ви кажа и най-големите държавни длъжници в този 
период мисля, че до следващата сесия те ще отпаднат. Говорих с екипа на г-н Дянков очаквам три 
големи структури силови да изчистят задълженията си, те са най-големите длъжници 11 мил. лв. 
дължат на общините в България затова и ние имаме други просрочени плащания. Мисля, че до тогава 
ще отпадне тази тема, няма да кажа нищо повече, но се надявам да отпадне. Защото тя ще ни даде 
възможност да приключим годината нормално, не да предприемем други действия, както това за 
УНИ КРЕДИТ г-жо Димова. Ще има подобна информация, предприели сме действия вече във 
всичките тези посоки и аз мисля, че на комисии в ОбС надявам се, че коректно и спокойно ще можем 
да разгледаме план сметката без излишни драми и онова, което се случи през Март и Април на тази 
година не само на нас в Монтана, а на много места. Ние все пак мисля, че взехме едно нормално и 
добро решение. Начина на събирането показа това. Тези, които не плащат, продължават да не плащат 
и от периода преди да съм Кмет от края на минали Век, има и такива наследени, които са вече в други 
взаимоотношения. В останалата част ще имате информация към края на годината. Това е г-н 
Николов, надявам се в комисиите ще гледате спокойно план сметката и предложенията, които ще 
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бъдат направени. Предложения ще има само за юридическите лица, не знам за съжаление или не на 
физическите не, но на юридическите ще има подобно предложение. Разбира се трябва да решим с 
това какво ще свършим и какво няма да свършим, това е големият проблем. Надявам се, че ще спазим 
срока и няма да има проблем в рамките на бюджетната година, мисля, че ще приемем план сметката и 
това ще стане известно на всички граждани и фирми.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги? 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за вниманието. Не искам писмен отговор.
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря г-н Николов. Искам да кажа още нещо, понеже станахме по 

камерен състав от следващата сесия ще възстановим една традиция във времето която беше, тя е при 
поискване на почивка от Председатели на група знаете че това е възможността долу под нас около 
15,30 ч. ще има възможност да слезем за около петнадесет минути по кафе и сок и после да 
продължим работата, но това ще бъде от следващия път. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Добре е г-н Иванов, за да не казват, че по времето на г-н Николов е 
имало поне вода. Имаше питане от съветници, може да има минерална вода тук, който иска да слиза 
долу да слиза, но няколко съветници зададоха този въпрос. Това е процедурно предложение, няма 
нищо страшно да има вода в началото, не само Коларска да има. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Както едно време носете си вилици и лъжици – няма това да се случи. 
Пожелавам ви лек ден.

Заседанието бе закрито в 16,00 часа

Протоколчик:………………….
/Мария Петрова/

Председател ОбС:……………………

/инж. Иво Иванов/


